
Representanten Åsmund Berthelsen (SV) stilte slikt spørsmål: 

Vestland fylkeskommune står ikkje på lista over dei som har sendt inn svar på høyring om såkalla 
fritt skuleval, med frist 31.12.2019.  Sjå lenkje https://www.udir.no/om-udir/hoyringar/#728 

Er ikkje vedtaket i fylkestinget sendt inn? Og kvifor er det eventuelt ikkje sendt inn? 

Svar frå fylkesdirektør for opplæring og kompetanse: 

Vi har ikkje sendt inn høyringssvaret i samsvar med fristen.  Avtalen med Udir er likevel at svaret 
blir lagt inn. 

Ref kommunikasjon med UDIR: 

«E-post datert 7.1.20,  her stadfestar seniorrådgjevar Anita Solheim i Udir at dei vil legge inn 
vedtaket frå fylkestinget i Vestland. Same dag sende eg over vedtaket frå fylkestinget. Eg fekk 
også melding om å sende det til postmottaket i Udir, det vart også gjort 7.1.20.» 
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